
Stjepan Krešić postavio je sljedeće pitanje Ministarstvu komunikacija i prometa BiH: 

1. Zašto se još uvijek nije odlučilo i izabrala bilo koja trasa poddionice Zvirovići – 

Počitelj (dužine 11km) da se nesmetano nastavi izgradnja autoputa prema 

Mostaru?! 

2. Kad će i zašto već nije izabrana trasa poddionice Počitelj – Mostar? 

 


